

# PRU

## ទ្រព្យខ្ញុំ

តើអ្នកមានផែនការទុកសម្រាប់ខ្លួនអ្នក  
ហើយឬនៅ?

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវដើរដល់ចំណុចមួយ  
ដែលអ្នកត្រូវធ្វើការជ្រើសរើសរវាង

ការបន្តជំនួយរបស់អ្នក

និង

ការព្យាបាល  
ជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ



ចាប់ផ្តើមគម្រោងជាមួយ **Prudential** ឥឡូវនេះ!

# PRU ទ្រព្យខ្ញុំ

ការបង្ហាញនេះសន្មតថាបណ្ណសន្យារ៉ាប់រងមានរយៈពេលកំណត់ ៣០ឆ្នាំ ហើយចំនួនទឹកប្រាក់ត្រូវបានធានារ៉ាប់រងនៃលក្ខខណ្ឌបន្ថែមស្មើនឹង ១០០% នៃចំនួនទឹកប្រាក់ត្រូវបានធានារ៉ាប់រងនៃគម្រោងមូលដ្ឋាន។ សូមអានខ និងលក្ខខណ្ឌ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។

អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមក្នុងករណីមរណភាព ឬ ពិការភាពទាំងស្រុង និងជាអចិន្ត្រៃយ៍



រហូតដល់ ២០០% នៃចំនួនទឹកប្រាក់ ត្រូវបានធានារ៉ាប់រង

សំណងករណីជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ កម្រិតធ្ងន់



១០០%\*\* នៃចំនួនទឹកប្រាក់ ត្រូវបានធានារ៉ាប់រង

មិនមានការចង់បញ្ចូលកម្មសម្រាប់បណ្ណសន្យារ៉ាប់រងរបស់អ្នក

សំណងករណីជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ កម្រិតដំបូង



២៥% នៃចំនួនទឹកប្រាក់ ត្រូវបានធានារ៉ាប់រង

អត្ថប្រយោជន៍ សរុប រហូតដល់

# ៣០០%

និងការការពារទៅលើករណីជំងឺធ្ងន់ធ្ងរជាក់លាក់ ចំនួន ៥០ ករណី



នេះជាដំណើរការនៃកញ្ចប់ផលិតផលធានារ៉ាប់រង\*



ជួបជាមួយទីប្រឹក្សាលក់របស់យើងខ្ញុំដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែមទាក់ទងនឹងការជ្រើសរើសកញ្ចប់ផលិតផលដែលកាន់តែសាកសមនឹងតម្រូវការរបស់អ្នក និងគ្រួសារអ្នក។

\* សន្មតថាគម្រោងមូលដ្ឋាន PRU ទ្រព្យខ្ញុំ មានភ្ជាប់ជាមួយនឹងលក្ខខណ្ឌបន្ថែមអត្ថប្រយោជន៍ព្យាបាលជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ Critical Care+ និងអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមលើកលែងបញ្ចូលកធានារ៉ាប់រងករណីជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ។

\*\* ក្នុងករណីអ្នកមិនទាន់បានធ្វើការទាញយកសំណងជំងឺធ្ងន់ធ្ងរកម្រិតដំបូង។ ប្រសិនបើក្រុមហ៊ុនបានធ្វើសំណងជំងឺធ្ងន់ធ្ងរកម្រិតដំបូងជូនអ្នករាល់ហើយ នោះចំនួនទឹកប្រាក់ដែលនៅសល់នឹងត្រូវផ្តល់ជូនអ្នកសម្រាប់សំណងជំងឺធ្ងន់ធ្ងរកម្រិតធ្ងន់។

ជំងឺធ្ងន់ធ្ងរមួយចំនួន ដូចជា ជំងឺមហារីកជាដើម  
អាចធ្វើឲ្យមានភាពរាំងស្ទះដល់ការប្រកបមុខរបរ  
របស់អ្នក ហើយធ្វើឲ្យអ្នកចំណាយទឹកប្រាក់  
ជាច្រើនសម្រាប់ការព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យ។

ជំងឺបែបនេះ អាចបំផ្លាញផែនការហិរញ្ញវត្ថុ  
សម្រាប់គ្រួសារ និងជំនួញ  
របស់អ្នក។

តើផែនការអនាគតសម្រាប់គ្រួសារ និងជំនួញរបស់អ្នក មានការ  
ការពារពីហេតុការណ៍មិនបានព្រាងទុកដូចជាការជំងឺទាំងនេះ  
ហើយឬនៅ?

---

**PRU ទ្រព្យខ្ញុំ** គឺជាផលិតផលធានារ៉ាប់រង  
អាយុជីវិត ដែលមានរូបបញ្ចូលនូវលក្ខខណ្ឌបន្ថែម  
ដើម្បីផ្តល់ជូនអ្នកនូវការការពារសម្រាប់អនាគតគ្រួសារនិងជំនួញ  
របស់អ្នកពីហេតុការណ៍មិនបានព្រាងទុកទាំងនេះ។

លក្ខខណ្ឌបន្ថែមអត្ថប្រយោជន៍លើជំងឺធ្ងន់ធ្ងររបស់យើងខ្ញុំ មាន  
ការការពារទៅលើ**ករណីជំងឺធ្ងន់ធ្ងរជាក់លាក់ចំនួន ៥០ករណី**។  
ករណីនៃជំងឺទាំងនេះអាចក្លាយជាបន្ទុកហិរញ្ញវត្ថុ  
ទៅលើគ្រួសាររបស់អ្នក។





# PRUDENTIAL

ព្រូដិនសល ធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិត

យើងខ្ញុំរីករាយនឹងជួយស្វែងរកដោះស្រាយ  
ដែលសាកសមបំផុតសម្រាប់អ្នក និងក្រុមគ្រួសារអ្នក។

ទំនាក់ទំនងមកកាន់យើងខ្ញុំឱ្យបានរហ័សតាមរយៈ:



០២៣ ៩៦៤ ២២២



១៨០០ ២១ ២២ ២៣  
(សម្រាប់ក្នុងប្រទេសកម្ពុជាប៉ុណ្ណោះ)



[info@prudential.com.kh](mailto:info@prudential.com.kh)



[www.prudential.com.kh](http://www.prudential.com.kh)



អគារវីត្រាស់ថាវេរី ជាន់ផ្ទាល់ដី  
ផ្ទះលេខ ២៤ ផ្លូវលេខ ១៦៩ (មហាវិថីវេតូស្តូរ៉ាគី)  
សង្កាត់វាលវង់ ខណ្ឌ ៧មករា ភ្នំពេញ  
ប្រអប់សំបុត្រលេខ ៤១៧

ក្រុមការងារយើងខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់សម្រាប់  
ឆ្លើយតបទៅនឹងរាល់សំណួរដែលអ្នកមាន។